
Protokoll styrelsemöte 2024-01-15

Ramunder HK

Närvarande:

Christian Hallberg (Ordförande)

Alexander Eklund

Magnus Eklund

Anders Torgesen

Jonas Söderlund

Heléna Wilson

Johan Stensson

1. Mötets öppnande.

2. Christian Hallberg utses till  justerare
3. Godkännande av dagordning.
4. Senaste mötesprotokoll gicks igenom och utestående punkter diskuterades.

a. Frågan kvarstår att kontrollera med kommunen om vi kan får tillgång till bättre WiFi i Vikingen (Anders T)
b. Kiosklatund för säsongen finns nu under Dokument på  Laget.se
c. Frågan kvarstår att undersöka Städa Sverige (Maria)
d. 1 styck i PF14/15 samt en i P11 har ej betalt avgiften ännu.
e. Skivstänger har köpts in och finns i bollförrådet Vikingen
f. Surfplatta och kamerastativ inköpt (Anders T)



g. Sportlotten färdigt
h. Lappar att sätta upp vid filmning (Anders T)

5. Rapporter från föreningen

a. Ekonomi
Föreningens ekonomi är under kontroll. Vissa fakturor har inkommit till f.d kassör som nu har kommit tillrätta. Föreningen behöver se över ytterligare
intäkter via exempelvis föreningsförsäljning. USM kommer ge vissa kioskintäkter men samtidigt medför det kostnader (inköp). Hallhyra har gått upp
något. Kommande medlemsavgift måste alla som spelar F16-serier betala licensavgift.

b. Kiosk
Inget att rapportera

c. Sponsring
Styrelsen är eniga om att det behövs en sponsringsgrupp. Uppdraget för denna grupp kan dels vara att skapa en sponsringspolicy men även jaga
och koordinera sponsring för föreningen. En diskussion som fördes var hur intäkter från sponsring ska fördelas. Ska det alltid tillfalla föreningen en
summa pengar eller kan lagen ha egen sponsring?

Avsikten är att göra ett utskick till medlemmar (innan mars/april) huruvida det finns intresse att vara med i en sådan grupp. En eller flera
styrelsemedlemmar kan också delta i detta för att brygga arbetet gentemot styrelsen.

d. Domare
Flera av de utbildade domarna har ännu ej dömt (endast 3). Föreningen behöver försöka se till att de tilldelas matcher att döma

e. Cuper/sammandrag/USM
Styrelsen stod för 250 kr bidrag under steg 1 och 2 i USM. Steg 3 anordnas hemma och För Steg 4 står inte föreningen för motsvarande. I de kommande
uppdaterade styrdokumenten behövs det tydliggöras att endast så kallade ”deltagarkort” för två ledare per cup ersätts av föreningen, max två cuper
på säsong och lag.

f. Inköp
- Skivstänger är inköpta. Man vill köpa in pilatesbollar.
- Surfplatta är inköpt.
- F16/17 behöver bollar (mjuka röda)



g. Rapport från lagen
- P 16-17 – 10 st som spelar. Behöver mer folk
- F 16-17 – Behöver bollar
- PF 14/15 – inget att rapportera
- P11-13 – Några spelare har lämnat laget och några testar. Laget har haft vissa matcher vilket är en erfarenhet för många som tidigare inte

har spelat. Anmälda till Katrineholmscupen
- F 11/13 – Inget att rapportera
- F09/10 – Inget att rapportera

h. Föreningsförsäljning
Föreningsförsäljningen av lotter är avslutad. Styrelsen diskuterade vad som ska bli föreningsförsäljningen under våren och det bestämdes att varje
styrelsemedlem tar fram två förslag på föreningsförsäljning som ska diskuteras i chattgrupp eller vid nästa styrelsemöte

i. Övrigt
- Arbetet kring uppdatering av stadgar samt styrdokument pågår. Alex och Jonas gav en uppdatering om status och det bestämdes att förslag

på revison presenteras vid nästa styrelsemöte

- Enligt årshjul skall förberedelser inför Inför Årsmötet/Avslutning påbörjas i januari.  Följande diskuterades
 Förslag på nya/uppdaterade stadgar skall presenteras och tas beslut kring. Bör skickas ut till samtliga medlemmar i god tid.
 Budgetförslag ska presenteras på årsmötet
 Styrelseposter (avhopp/tillägg) – Christian informerade styrelsen att han inte avser att ställa upp för omval som ordförande. Styrelsen

behöver informera valberedningen om detta samt om det finns behov av ytterligare styrelsemedlemmar.
 Datum

- Det har startats ett nätverk kring ny idrottshall i Söderköping. Uppstartsmöte för detta är inplanerat den 29/1 och därutöver är det ett
digitalt möte med kommunen den 15/2

- Sportsjukvård – I samband med ledarträffen var det diskussioner om Sjukvård under träning och match. RF Sisu kan erbjuda sådana
utbildningar (kostnadsfri) men innan beslut tas kring detta vill RF Sisu gärna involvera fler klubbar. Om utbildningen blir av är det styrelsens
avsikt starkt rekommendera att alla ledare deltar (minst en per lag).



- RHK sätter stort fokus på ett gått beteende av spelare och ledare vid träning och match. Som en påminnelse kring detta avser styrelsen att
göra utskick kring beteende mot domare till medlemmarna.

- Skyltning Vikingen: Det är fortfarande oklart vem som äger skyltning/sponsring i Vikingen. Enligt information så är det ett företag som
”äger” skyltningen. Det är i föreningens intresse att reda ut denna fråga.

- Det finns visst intresse om att starta upp ett nytt lag för årskull 2018. Styrelsen uppmuntrar detta men ser att det finns behov av tränare
innan dess vi kan söka spelare

6. Att göra innan nästa möte.

- Undersöka med Söderköpings kommun huruvida det finns möjligheter till bättre IT nätverk (Anders T)
- Skyltar att filmning pågår (Anders T)
- Lathund om hur det går till att filma och sätta upp filmningskonto (Anders T)
- Undersöka Städa Sverige (Maria)
- Ta fram ett förslag på föreningsförsäljning (alla)
- Utskick domarbeteende (styrelsen)
- Utskick om sponsringsgrupp (Christian)
- Information om pantstationen ICA (Christian)
- Påminnelse om gräsrot - Svenska spel
- Informera valberedningen (Christian)
- Skicka ut stadgar och styrdokument till styrelse (Alex)

7. Nästa möte.
2024-02-12

8. Mötets avslutande

Alexander Eklund – Sekreterare Christian Hallberg - Justerare
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